
Звiт про дiяльнiсr,ь леlIутата [lавлогралськtrl Mlcr,Nol lrall!l
Шинкаренка O.rleI,a Володимировича за 2024 piK. ..

.Що складу Павлоградськоi MicbKoi ради VIII скJIикання я був обраний
депутатом вiд полiтичноi партii (БАТЬКIВЩИНАD.

Одним iз основних обов'язкiв своеi дiяльностi, як депутата, с участь у
пленарних засiданнях MicbKoi ради та засiданнях постiйних депутатських
комiсiй.

За звiтнiй перiод мноЮ взято участь у 9-ти з 10-ти засiданнях постiйноi
депутатськоi KoMicii з питань землеустрою та Bcix 12-ти пленарних засiданнях,
на яких було прийнято 538 рiшень з найважливiших питань як життедiяльностi
MicTa, так iпiдтримки вiйськових ЗСУ.

Завжди пiдтримую рiшення щодо надання допомоги Збройним силам
Украiни, ветеранам та внутрiшньо перемiщеним особам.

У мiжсесiйний пс,llitl,,1 проводжу прийоми та зустрiчi з мешканцями MicTa
для tзирittlеtrня tIptlб.ltcbl 1,I)()|\{alll1 v \{c)ltltx,r(ellyT,al,cbкиx Ilовноважень.

Хочу зазначити, що чей piK був насиченим щодо подiй та роботи, але

зtшишилось ще безлiч невирiшених
працювати та вирiшувати надалi.

питань та проблем, з якими треба

Важливою складовою у здiйсненнi депутатськоi дiяльностi вважаю

роботу з виборцями, людьми Bcix категорiй незuulежно вiд BiKy i зайнятостi на



тiй чи iншiй роботi, належностi до тоТ чи iншоi партii, або об'еднання,
забезпечення своечасного, обгрунтованого вирiшення звернень та скарг
громадян. вивчення причин. якi породжують скарги, i внесення своТх
пропозицiй до вiдповiдних органiв влади щодо iх усунення.

Працювати пiд час вiйни - непросто, але найбiльше випробувань зараз
випЕLrIо на долю наших захисникiв, якi щодня борються за свободу УкраiЪи.
Наш обов'язок - не опускати рук' працювати, допомагати й пiдтримувати iх
yciMa можливими способами.

Хочу подякувати однодумцям - колегам депутатам за пiдтримку в

сесiйнiй залi та поза сесiйноТ зали, адже без пiдтримки i розумiння не можливо
продуктивно працювати. Окрема подяка для депутатiв та людей, якi мене
критикують, особливо якщо це конструктивна критика. Завдяки Вам, працюю
над собою, в дискусiях намагаюся н€lходить компромiснi рiшення, схв€lльно
приймаю Bci вiдryки адже немас нiчого досконЕuIьного.

Дякую мешканцям за довiру та можливiсть робити внесок у розвиток
нашоi громади !

На закiнчення, хочу сказати, що завжди вiдкритий до спiвпрацi з
громадою. Моi дверi для Вас завжди вiдчиненi,, номер мого телефону не е для
Вас таемним тому для вирiшення важливих питань не потрiбно чекати днiв
прийому, в будь-який час я готовий до дiалогу з Вами.

З повагою,
депутат Павлоградськоi Micb ег ШИНКАРЕНКо


